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Görüş ve Önerileriniz: 
 Entegre kliniğinde ilk staj grubunda çok haksızlıklar yapıldı kendi hastamin metal aşamasındayken öğleden sonra ölçü alıyorum diye hastami asistan 

devraldı beni demoralize ederek stajı bırakmama sebep olundu ve benim 1 sene uzatacagimi yaz stajina entegre in dahil olmayacağını söylediler mobbing 
den şikayetçiyim bu sürecle ilgilenmesini rica ederim  

 Genel olarak staj başında hedef amaç barajların, yapılacak sınavların ne zaman olacağı ilk günlerde açıklanmış olsa daha güzel olur diye düşünüyorum. 
stajlarin staj sonu puanında neler yüzde kaç etkili hangi sınav sözlü sunumdan kaç aldık bunlari ogrenmemiz; staj sonu en azından birkac gün sonra bile 
olsa geçme kalma durumumuz belli olsa çok daha iyi olur.ingilizce dersinin paragraf üstünden kelime çevirerek gibi değil de daha temel kelime grammer 



bilgisi şeklinde olmasınin daha çok öğretici olacağını düşünüyorum.protezdeki uzatmaları sene başında belli olup her staj grubu için aynı olması da 
güzel olur.radyo orto stajınin 1er hafta olsun daha kısa yapılıp o süre içerisinde protez(?) 1 hafta uzun olabilir. 

 Yapılan ve yapıldığı bariz bilinen mobbing den bahsetmeyeceğim fakat bunun iyi bir şey olmadığı herkes tarafından bilindiği halde yapılan yanlışlara 
ileride dahasını göreceksiniz deyip çözüm bulmamak bana doğru gelmiyor 

 Staj sonu sözlüsü olan stajlarda sözlüden kaldığımızda barajımızı tamamlamış olsak bile staj tekrarı yapmamızı gereksiz buluyorum. Fakülte ortamında 
ne kadar hasta alırsak o kadar dolu mezun oluruz evet ama diğer yandan da bir an önce mezun olmamız gerekiyor. Staj sonu sözlüsünden kaldığımızda 
staj tekrarı yerine sözlünün tekrarlanması düşünülebilir. Restoratif kliniğinin çalışma ortamını seviyorum, asistanların ve hocalarımızın klinikteki 
ilgisine çok çok teşekkür ederim fakat restoratif staj barajının ütopik olduğunu düşünüyorum. 10 iş gününde 50 55 dolgu yapmamız bekleniyor. Ben de 
55 hatta daha fazlasını yaparak mezun olmak isterim fakat staj günü ve hasta sayısı yetersiz kalıyor. Günde 4 dolgu yapsak bile yetişmiyor ki hasta 
gelmediği için boş geçirdiğimiz günler oluyor. Evet hocalarımız inisiyatif kullanıyor veya 15 tatil telafisi gibi çözüm önerileri sunuyor fakat yine de 
restoratif stajımız bunun stresiyle geçiyor. Bunların haricinde restoratif kliniğinin işleyişinden, düzeninden, öğretim kalitesinden çok memnunum. 2 
senedir en verimli geçen stajım restoratif oldu. Tekrar teşekkür ediyorum. Endodonti stajında ve staj dışında Dilek hocamızın ilgisine çok teşekkür 
ediyorum. Endodontiye önyargımız olsa bile kliniğe severek gitmemizi sağlıyor.  

 Bir endomotor kullanmamıza bile izin verilmiyor, endodonti stajı hiç bir işe yaramıyor. 
 


